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Emlékeztet ő 
 

Az Egyesületi Elnökség 2016. január 19-én 14:00 órakor a MEE központi irodájában 
megtartott üléséről. 

 
Az Elnökség tagjai közül jelen voltak:  Béres József, Haddad Richárd, Kovács András, 
Bánhegyesi Attila, Dr. Kádár Péter, Dr. Hartmann Bálint. 

Kimentette magát: Vinkovits András. 

Az Elnökség tanácskozási joggal rendelkez ő tanácsadó testülete és állandó 
meghívottak közül jelen voltak: Kovács László, Nagy János, Pálfi Zoltán, Görgey Péter, 
Orlay Imre, Veisz Imre, Rejtő János, Tóth József, Rubint Dezső, Divényi Dániel tanácskozási 
joggal rendelkező tagok, továbbá Ángyánné Kiss Zsuzsanna, Balázs Péter és Günthner 
Attila állandó meghívottak. 

Kimentette magát: Dési Albert, Hollósy Gábor, Dr. Tóth Judit, Tóth Péterné. 

 

Első napirendi pontként  Haddad Richárd az előző Egyesületi Elnökségi üléseken 
elhatározottak helyzetéről adott rövid összefoglalót. Minden olyan kérdés, ami kapcsolódik 
az előző üléshez külön napirend keretén belül kerül tárgyalásra. 

Második napirendi pontként  Kovács András tájékoztatta az Elnökséget az Új Alapszabály 
hatályba lépéséről és a kapcsolódó feladatokról. A Fővárosi Törvényszék 
13.PK.60.421/1989/76. sz. ügyben, 2015. december 7.-én keltezett végzésével – amely 
fellebbezések hiányában jogerőre emelkedett - a MEE civil szervezeti státusa rendeződött, 
működését a hatályos magyar jog szerint folytathatja. 

Azonnali intézkedések 

� Az "érvényes” alapszabály hiteles törzspéldányának előállítása szkennelt és 
szerkeszthető állapotban, 

� publikálás a MEE honlapon (alapszabály és TV végzés az indokló rész nélkül),  
� új aláírási címpéldányok elkészítése és közjegyzői hitelesítése, 
� a MEE VTT és a MEE VET képviselőit be kell jelenteni a Törvényszéknek az egyesülési 

jogról, a közhasznú jogállásról, valamint a civil szervezetek működéséről és 
támogatásáról szóló 2011. évi CLXXV. törvény (Cttv) 32. §-a, valamint a civil szervezetek 
bírósági nyilvántartásáról és az ezzel összefüggő eljárási szabályokról szóló 2011. évi 
CLXXXI. törvény 92. § (1) bekezdése hd) pontja szerint. 

� Az Egyesületi Elnökség határozathozatali módjának igazítása az alapszabályhoz. 

A március 1.-i EE-re 

� A MEE SZMSZ felülvizsgálata és összhangjának biztosítása az alapszabállyal. 
� A munkaszervezet ügyrendjének felülvizsgálata az új ASZ-nek megfelelő sürgős 

módosítások átvezetésére. 
� Az új Alapszabályból eredő feladatok alapján munkaterv készítése 

További feladatok 

� Az elfogadott SZMSZ-nek megfelelő belső szabályozás kialakítása (ez várhatóan a 
tisztújítás utáni feladat) Javasolt határidők. 2016 szeptembere illetve a 2016. évi OET. 

Az Elnökség felkérte az Irodát, hogy a következő Elnökségi ülésre tisztázza az Egyesület 
jogászával a kettős aláírás lehetőségeit a leghatékonyabb operatív ügyintézés érdekében az 
iroda és a szervezetek esetén egyaránt. Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal 
rendelkező tanácsadó testülete az új Alapszabály hatálybalépéséhez kapcsolódó feladatokat 
egyhangúan elfogadta. Az Egyesületi Elnökség 1/2016 számú határozatával  az új 
Alapszabály hatálybalépéséhez kapcsolódó feladatokat egyhangúan elfogadta. 
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Harmadik napirendi pontként  Haddad Richárd ismertette a 2016. évi MEE díjak jelölésére 
szóló felhívást, amelyet a MEE honlapján, hírlevelében és az Elektrotechnikában is 
megjelentetünk. Az Egyesületi Elnökség jelöléseit a következő Elnökségi ülésig elő kell 
készíteni a Tagnyilvántartó rendszer vonatkozó felületén. Fontos, hogy a jelölésnél 
célszervezetként az „Elnökség”-et jelöljék meg! A következő Elnökségi ülésen az így feltöltött 
jelöléseket fogjuk tárgyalni. A javaslatokat legkésőbb február 23-ig töltsék fel! Az Egyesületi 
Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete a 2016. évi MEE díjak 
jelölésére szóló felhívást egyhangúan elfogadta. Az Egyesületi Elnökség 2/2016 számú 
határozatával  a 2016. évi MEE díjak jelölésére szóló felhívást egyhangúan elfogadta. 

Negyedik napirendi pontként  Günthner Attila emelte ki az írásban megküldött 2015. évi 
taglétszám alakulásáról szóló statisztikát, amely az elmúlt 3 évben nagyságrendileg azonos 
képet mutat. Kovács András megjegyezte, hogy nagy a különbség az aktív tagok és a 
regisztrált befizetők között (több mind 1000 fő). Ennek okát jó lenne meghatározni. Günthner 
Attila kérte, hogy a következő Elnökségi ülésig küldjék meg javaslataikat azzal kapcsolatban, 
hogy milyen adatokkal érdemes az statisztikát kiegészíteni, annak érdekében, hogy a 
következő beszámolóig ezeket beépíthessük a lekérdezési folyamatba.  

Ötödik napirendi pontként  Haddad Richárd a 63. vándorgyűlés műszaki, tartalmi 
szervezésének helyzetéről számolt be. Sajnálatos módon a 63. Vándorgyűlés Szervező 
Bizottságába nem érkeztek delegálások, illetve nem lettek megerősítve a korábbi delegáltak. 
Az érintett szervezetek 1 hét haladékot kapnak, hogy pótolják ezt az elmaradást. Ahol nincs 
jelölés ott a vezetőt értesítjük majd az SZB programokról. 

Hatodik napirendi pontként  Béres József mutatta be az írásban megküldött MEE 
kommunikációs stratégiájához kapcsolódó munkatervet. Fontos, hogy nem egy főről 
beszélünk, mint kommunikációs vezető, hanem egy Operatív Kommunikációs Szervezetről 
(OKSZ. Tagjai: Dr. Hartmann Bálint, Lepp Klára, Babka Gábor, Günthner Attila), melynek 
munkáját egy külső megbízott (Hlavay Richárd) segíti egyelőre határozott időszakra (2016. 
május 21-ig).  Az OKSZ által végrehajtandó feladatok és irányelvek kontrolját az EE által 
megbízott Kommunikációs Stratégiai Munkacsoport (KSM) végzi (Béres József, Haddad 
Richárd, Vinkovits András, Dr. Hartmann Bálint, Günthner Attila) a munkatervnek és a 
kapcsolódó szabályzatoknak megfelelően. Görgey Péter megjegyezte, hogy a közösségi 
felületek alkalmazásánál a tartalom specifikus megjelenése nagyon fontos. Javaslatot tett 
egy pályázat kiírására: „Mi lenne ha nem lenne (villany) elektrotechnika?” címmel. Az 
Elnökség egyetértett abban, hogy minden Elnökségi ülésen célszerű lenne beszámolni a 
projekt előrehaladásáról. Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó 
testülete a MEE Kommunikációs projektindító dokumentumát egyhangúan elfogadta. Az 
Egyesületi Elnökség 3/2016 számú határozatával  a MEE Kommunikációs projektindító 
dokumentumát egyhangúan elfogadta. 

Hetedik napirendi pontként  Dr. Madarász György ismertette a Villamos Gép Készülék és 
Berendezés Szakosztály tisztújításának írásban is megküldött menetét. A szakosztály 
elektronikus úton kívánja lefolytatni a tisztújítást. Kovács András megállapította, hogy 
irányadó dokumentumnak az SZMSZ mellékletét „Választások rendje” kell tekinteni. Ez 
preferálja a személyes úton történő szavazást, de a szakosztályoknak ez nem kötelező, 
lehetőség van az elektronikus szavazásra, így a javasolt procedúra lefolytatható. 

Nyolcadik napirendi pontként  Béres József a Technikatörténeti Bizottság tisztújításának 
helyzetéről számolt be. Az előző ülésen az Elnökség támogatta azt az elképzelést, hogy 
hogy két bizottságot hozzunk létre. Az egyik az Elektrotechnikai Múzeumot hozza közelebb a 
MEE-hez, a másik országos szinten foglalkozik a stratégiát támogató technikatörténeti 
kérdésekkel. Sok az átfedés a feladatok között ezért ezeket külön megbeszélésen 
egyeztetjük majd a bizottságok vezetőivel, hogy egymást segítve tudjanak működni. Tőlük 
azt fogjuk kérni, hogy a következő ülésre hozzák el a bizottságok munkatervét. A Múzeumi 
bizottság elnökének Dr. Antal Ildikót javasoljuk, aki a felkérést elfogadta, továbbá 
Schachinger Tamást kértük fel, hogy segítse ennek a bizottságnak a munkáját, aki a 
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megkeresésre nyitottan reagált, de dönteni a szűkkörű megbeszélés után fog a feladatok és 
célok tisztázása után. A TTB elnökének Tóth Évát, titkárnak pedig Sőrés Pétert kértük fel. A 
jelölést mindketten elfogadták. Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező 
tanácsadó testülete a MEE technikatörténettel foglalkozó bizottságaival kapcsolatos 
előterjesztést egyhangúan elfogadta. Az Egyesületi Elnökség 4/2016 számú határozatával  
a MEE technikatörténettel foglalkozó bizottságaival kapcsolatos előterjesztést egyhangúan 
elfogadta. 

Egyebek 

• Orlay Imre tájékoztatta az Elnökséget, hogy a kötelező nyári gyakorlat előírásaival 
kapcsolatban az ELMŰ levelet küld Dr. Odrobina László szakképzésért és 
felnőttképzésért felelős helyettes államtitkárnak. Továbbá tájékoztatást adott arról, hogy 
a kerettanterv előkészítéséhez kapcsolódó munkacsoport (MAVIR, DSO-k és VTT 
delegálásokkal) megtartotta első ülését és az érdemi munka megkezdődött.  

• A MEE MAVIR Szervezete 2016. évben az Egyesület küldetését képviselve szakmai 
programként a szerb rendszerirányító (EMS) és a Vaskapu II Erőmű látogatását tervezi. 
Erre vonatkozóan kérik az Egyesület támogatását, mivel a programba a BUDAKO többi 
szervezetét is szeretnék bevonni. Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal 
rendelkező tanácsadó testülete a MAVIR szervezet pályázati előterjesztését egyhangúan 
elfogadta. Az Egyesületi Elnökség 5/2016 számú határozatával  a MAVIR szervezet 
pályázati előterjesztését egyhangúan elfogadta. 

• A VTT szintén régiós program támogatásával kapcsolatban nyújtott be támogatási igényt 
az idei Lumen V4 konferencia részvételével kapcsolatban. Az Egyesületi Elnökség 
tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete a VTT pályázati előterjesztését 
egyhangúan elfogadta. Az Egyesületi Elnökség 6/2016 számú határozatával  a VTT 
pályázati előterjesztését egyhangúan elfogadta 

• Kovács László bejelentett, hogy a MEE VET egy Mérőhelyi MUBI-t akar alapítani. A 
következő ülésre hozza a munkatervet. Várja az ezzel kapcsolatos javaslatokat. 

• Dr. Kádár Péter terjesztette elő a „Fejezetek az elektrotechnikából” című rendkívüli 
kiadvánnyal kapcsolatos elképzelését, amelynek alapjairól már a 2015. szeptemberi 
Egyesületi Elnökségi ülésen tárgyaltunk. Ahhoz képest változás, hogy ez egy rendkívüli 
különszáma lenne az Elektrotechnikának és helyettesítené az Áprilisi vagy a Májusi 
számot. Ez egyfajta cikluszáró kiadvány lenne, amely tartalmazná a SZTB által indított 
projekthez tartozó közérthető cikkeket az Elektrotechnika különböző területeiről. Forrást 
szponzoroktól próbálunk szerezni.  Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal 
rendelkező tanácsadó testülete a „Fejezetek az Elektrotechnikából” rendkívüli különszám 
kiadását egyhangúan elfogadta. Az Egyesületi Elnökség 7/2016 számú határozatával  a 
„Fejezetek az Elektrotechnikából” rendkívüli különszám kiadását egyhangúan elfogadta 

Budapest, 2016. Január 19.  

 
 
 
Összeállította: Jóváhagyta: 

 
 

Günthner Attila Béres József  
Irodavezető Elnök  

 


